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Pani 

ŻANETA KWAPISZ   

Wiceprzewodnicząca  

Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pani wnioski zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 26 października 2023 r. 

w poniższych sprawach informuję: 

 

1. dot. powołania Zespołu ds. wprowadzenia uchwały krajobrazowej: 

 

Jako Prezydent Miasta Koszalina przychylam się do inicjatywy powołania takiego zespołu.  

Jednocześnie informuję, iż zwróciłem się do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koszalinie o wyłonienie 

Radnych, którzy wezmą czynny udział w pracach Zespołu.  Włączenie w prace Zespołu przedstawicieli 

koszalińskich firm również jest możliwe. Szczegółowe zasady prac Zespołu zostaną ustalone po wyborze 

przedstawicieli Rady Miejskiej.  

 

Wniosek dotyczący przystąpienia przez Radnych Rady Miejskiej w Koszalinie do prac i analizy 

dotyczącej uchwały krajobrazowej w Koszalinie przekazany zostanie przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Klubom Radnych. O stanowisku Klubów zostanie Pani poinformowana odrębnym pismem. 

Szczegółowe zasady pracy Zespołu zostaną ustalone po wyborze przedstawicieli Rady Miejskiej.  

 

 

2 dot. większej możliwości uzyskiwania informacji przez mieszkańców nt. prowadzonych 

przez Miasto działań:   

 

Wydział Komunikacji Społecznej, Promocji i Turystyki Urzędu Miejskiego w Koszalinie 

w przyszłym roku poszerzy kanały i środki informacyjne skierowane do mieszkańców Miasta, jeśli tylko 

posiadany budżet na rok 2024 to umożliwi.  

Ponadto informuję, że Wydział z powodzeniem prowadzi wiele bezpłatnych kampanii 

informacyjnych na miejskich social mediach (np. facebook, Instagram, strona internetowa 

www.koszalin.pl), które również docierają do mieszkańców naszego Miasta.   

 

 

 
Prezydent Miasta 

  Piotr  Jedliński  


